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Naziv akta: Plan upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Milna za 2023. godinu 

 
Razdoblje savjetovanja: od 16.3.2023. - 16.4.2023. 
 

Korisnik Komentar Datum Status Odgovor 

Drotax 
d.o.o. 

Privezište i suncalište u uvali Duboka 21.03.2023.  
 
Odbijen 
 
 
 

Zahtjev se odbija jer Uredbom o postupku davanja 
koncesijskog odobrenja na pomorskom dobru (NN 
36/2004) nije predviđena mogućnost izdavanja 
koncesijskog odobrenja za privezišta i sunčališta. 

Emil 
Škare 

Poštovani,  
Zanima nas dobivanje koncesijskog odobrenja za 2023.g. ili više 
godina na kopnenom dijelu pomorskog dobra u ime OPG-a koji 
upisan na parcelama iza nama zanimljivog pomorskog dobra 
kat.čest. 1521 na kojem bi postavili "baldehine"(ležaljke), a za 
sam pristup parceli bi postavili ponton/pokretnu 
iskrcajno/ukrcajnu rampu pošto sama parcela nažalost nema 
pristupni put kopnom.  
Radi se o uvali Zavraće kat.čest. 1521 pomorskog dobra, duljina 
željene površine je cca 350m. 
  
Pontonska brodica.  
D500mm-pogonska cijev. Sam proizvođač radi neke dorade 
koje poboljšavaju će njezinu namjenu i primjenu. 
Pontonska brodica posjeduje certifikat, te je registrirana u HRB. 
Koncesija za sidrenje nije potrebna. (Po izjavi proizvođača). Ali 
mi bi svakako imali u planu zatražiti i da se uvala Zavraće uvrsti 
u sidrište kao i uvala Mali bok koja godinama nema 
koncesionara, te ovim putem iskazujemo interes za postati 
koncesionar, te bi dodali uvalu Krvacu kako bi sve skupa imalo 
nama neku ekonomsku opravdanost. 

13.04.2023.  
 
Odbijen 
 
 
 
 

Zahtjev se odbija jer Uredbom o postupku davanja 
koncesijskog odobrenja na pomorskom dobru (NN 
36/2004) nije predviđena mogućnost izdavanja 
koncesijskog odobrenja za takvu vrstu sredstava/naprava.  
 
 
 



Jedna od opcija u koju smo spremni uložiti naša sredstva kako 
bi imali pristup parcelama je kat.čest. 1499 i 1500 je ta 
pontonska brodica koja bi služila za pristup i operativni dio 
sidrišta. Ukoliko imate neko bolje i prihvatljivije rješenje 
svakako smo ga voljni razmotriti te ukoliko je bolje od ovog 
našeg prijedloga i prihvati. 
  

 


